
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 15 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.00 – 16.35 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 1 december 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell  

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)   

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Sara Gunnerud (S)  för Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

Patrik Silverudd (FP) för Daniel Forslund (FP) 

Clara Lindblom (V) för Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Ersättare:  

Göran Kindvall (M)   

Gustav Johansson (M)  

Theréz Randquist (M)   

Inga Osbjer (FP)    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Marita Anheim, Ann-Charlotte Bergqvist, Petra 

Dalunde, Ulf Jacksén, Gunnar Jensen, Eva Olofsson och Martin Skillbäck samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 



  

 § 15 

Nordenflycktsvägen och Elersvägen vid Kristinebergs 

stadsdelspark. Reviderat genomförandebeslut 
Dnr E2011-511-01587 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner för sin del reviderat genomförande av 

 upprustningsåtgärder omfattande en ökning av projektets nettoutgift med  

 38 mnkr innebärande investeringsutgifter om 77 mnkr och investerings-

 inkomster om 3 mnkr samt föreslår att kommunfullmäktige godkänner 

 genomförandet och ger exploateringsnämnden, genom exploateringskontoret, i 

 uppdrag att genomföra projektet. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 21 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Lars Arell m.fl. (S) enligt följande: 

 

 Vi välkomnar iordningställandet av delar av Kristinebergs strandpark men vi 

 konstaterar att frågan om rivning och eventuell flytt av Tennishallen fortfarande 

 inte är löst. För oss Socialdemokrater är det viktigt att den antagna detaljplanen 

 för området genomförs vilket innebär att parken iordningsställs fullt ut och att 

 tennisen flyttas och att rivning av lokalerna genomförs i enlighet med det 

 rivningskontrakt som upprättades vid etableringen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


